



# Protokoll - Sektionsmöte 3

KALLADE: MEDLEMMAR PÅ ARKITEKTURSTUDERANDESEKTIONEN  
PLATS: SB-H1  
TID: 17.30

## NÄRVARANDE 92 ST

### A1 (19)

Mathilda Erlandsson  
Hannah Larsen  
Emil Thorén  
Albin Dahlbom  
Noah Kurtsdotter Carcuac  
Nelly Byström  
Edith Johansson  
Febe Åkeson  
Hjalmar Dammberg  
Alice Backlund  
Jonna Johansson  
Hanna Olsen  
Liam Forsberg  
Wilma Vallström Bergstrand  
Filip Lindblom  
Ellen Junvik  
Clara Wall  
Alva Giöbel  
Klara Bernqvist

### AT1(19)

Jennifer Kvist  
Ilinca Dan  
Thea Forsell  
Märta Löfgren  
Kristalia Kostarelli  
Clara Hagberg  
Mattias Johansson  
Saga Mårdberg  
Wilhelm Litsgård  
Alicia Bergsten  
Filippa Gullö  
Eskil Håkonsson  
Disa Ahlstrand  
Sanna Hallqvist  
Timea Schmidinger  
Caroline Tengblad





Oskar Wahlbäck  
Vera Fagerberg  
Iain Hermansson

**A2(14)**

Tuva Mastalir  
Agnes Friis  
Klara Björnbäck  
Freya bergholtz  
Lovisa Nilsson  
Astrid Längsjö Olovsson  
Sofia Ivers  
Clara Edlund  
Maja Feldt  
Kajsa Probeus  
Ida Almgren  
Agnes Klang  
Cecilia Andersson  
Hilda Olin

**AT2(15)**

Axel Andersson  
Linn El-Haddad  
Tilda Johansson  
Astrid Hansson  
Maria Glimåker  
Amanda Karlstam  
Erik Sundberg  
Malin Svensson  
Hanna Dalos  
Ida Jansson  
Millie Skoglund  
Axel Lindeberg  
Ida Carlsson  
Alma Hjertberg  
Lovisa Adolffi

**A3(13)**

Jakob Fajersson  
Josefine Maqtari  
Clara Edholm  
Matilda Karlsson  
Daniel Torbjörnsson  
Kevin Möller  
Astrid Sandberg  
Elicia Palmberg  
Alva Kellström  
Linn Hammarfeldt





Majken Kvanta  
Elsa Sonderegger  
Aida Stenered

AT3(7)

Gabriel Weber  
Tone Bergh  
Ludvig Borgenstam  
Olof Bähr  
Sofia Ingvarsson  
Miran Sarban  
Henry Wu

Master - MPDSD, MPARC(5)

Johanna Hedenskog (MPARC)  
Marlene Schwarz (MPDSD)  
Gianni Mauta (MPDSD)  
Samuel Nyberg (MPDSD)  
Johanna Bjurek





## 1. Preliminärer

### 1.1 Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnad kl. 17.36

### 1.2. Val av

#### 1.2.1. Mötesordförande

Till mötesordförande valdes enhälligt Alexander Krokstäde.

#### 1.2.2 Vice mötesordförande

Till vice mötesordförande valdes enhälligt Beata Holmlid.

#### 1.2.3. Mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes enhälligt Agnes Kullberg.

#### 1.2.4. Två justerare tillika rösträknare

Till justerare valdes enhälligt Daniel Torbjörnsson och Clara Edholm.

### 1.3. Justering av röstlängd

Närvarolista visas med QR-kod.

### 1.4. Mötets behöriga utlysande

Kallelse skickades för två veckor sedan och dagordningen i fredags, 23/2. Posters har även satts upp i korridorerna och evenemang på facebook.

### 1.5. Föregående mötesprotokoll

Alexander Krokstäde, för Kommunikatör Sofie Fransson, presenterar tidigare mötesprotokoll. Denna går att hitta på hemsidan.

## 2. Fastställande av mötesordning

Mötesordningen visas och även QR-kod till lathunden.

## 3. Fastställande av dagordning

Fel dagordning är utskickad, kan den uppdaterade dagordningen godkännas av mötet?

JA

Kan vi lägga till följande punkter i dagordningen?

JA

**Den nya dagordningen godkändes enhälligt.**





#### 4. Adjungeringar

Finner ingen att adjungera in.

#### 5. Meddelanden

##### 5.1. Information från Programansvariga

Programansvariga ej på plats.

##### 5.2. Information från Kårledningen

Kårledningen via HA, Erik Berg, informerar.

Kandidaturen till FUM är öppen. Institutionsrådsrepresentanter sökes (IRR) för mer info hör av er till Styret eller Vice Utbildningsansvarig(VU) i kårledningen.

Kåren har under hösten jobbat med hur de vill att kåren ska se ut 2040, detta förslag kommer att presenteras på FUM ikväll. Kårhuset ska byggas ut och förbättras, Erik annonserar en tävling för kårhusets eventuella utbyggnad, förslag,skisser och tankar. All info på kårens hemsida. Finns priser! Utställning i kårhuset med alla bidrag. Länken kommer att delas dagarna efter mötet när den är klar.

Frågor:

Axel Andersson: Vad ska finnas i utbyggnaden?

Erik Berg: Rapporten visar att studenter kommer öka med ca 20% så därmed bygga ut 20%.

Eskil Håkansson: När är sista inlämningsdagen?

Erik Berg: 16 april.

##### 5.3. Information från FuM

Samuel Nyberg presenterar FuM och kåren, kårens fullmäktige. Hur man kan engagera sig och vad fullmäktige gör.

Campus ska utvecklas mycket under de kommande 20 åren. Till exempel eventuellt bygga en idrottshall på Chalmers. Arkitektstudenter bör finnas och representeras i FUM eftersom de sitter på viktig kompetens. Delta och förmedla studenternas röst, gör skillnad. Samuel väddar till sektionens studenter att ställa upp i FUM. FUM kan sökas 3 veckor framåt, för att söka gå in på fumval.se Kontakta Samuel på mail ([samuel.nyberg@chalmers.se](mailto:samuel.nyberg@chalmers.se)) eller nummer för mer information.

##### 5.4. Information från Styret

SAMO, Alfred Helander, informerar om Studentbarometern och att han ska vara med på uppföljningsmöten. Vill gärna att fler från sektionen ska komma och representera.

Mötet sker 13 maj för A och ett hittills obestämt datum för AT, representanter sökes, kontakta SAMO ifall ni vill medverka.

Samt under mötet behandlas inval. Kom ihåg att vara snälla mot varandra, det kan vara ett känsligt ämne.





## 6. Rapport

### 6.1. Rapport från styret

Ordförande Alexander Krokståde presenterar Styrets halvårsrapport. Vill man läsa mer finns den i dagordningen.

### Rapporten läggs till handlingarna.

### 6.2. Rapport från tidningsgruppen

Tidningsgruppen har jobbat vidare men har beslutat att inte fortsätta sitt arbete. Gruppen, som ej närvarar, yrkar på att beslut från sektionmöte 2, det vill säga att arbetsgruppen för sektionstidning, ska upphöra.

Styret håller med i detta, vill gärna att arbetet fortsätter ifall vi kan hitta en annan grupp.

Styret frågar mötet om frivilliga för att ta över arbetsgruppen finns?  
Finner att det inte finns några.

Frågor?

Daniel Torbjörnsson: Varför beslutar gruppen att inte fortsätta?

Styret: På grund av det interna arbetet i gruppen.

Hilda Olin: Har hela gruppen splittrat?

Styret: Ja, tyvärr.

### Kan mötet besluta att riva upp beslutet?

**JA**

Beata Holmlid: Vill man ta vidare arbete kan man maila styret eller vice ordförande direkt.

## 7. Propositioner

### 7.1. Andra läsningen: Ändring i stadgar gällande revisorer

A-styret, genom Alexander Krokståde, presenterar propositionen för andra gången.  
Finns i dagordningen.

Frågor?

Inga frågor.

Diskussion:

Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?

**JA**





**Mötet beslutar att godkänna propositionen i sin helhet. (Utifrån ändringsyrkande från förra mötet)**

## 8. Motioner

### 8.1 Ändring AUUS budget

AUU, genom Agnes Friis, presenterar sin motion. Motionen finns i dagordningen.

Frågor?

Markus Andersson: Hur ser siffrorna ut nu?

Agnes Friis: På skolavslutningen låg det 30 000 kr, bidraget var på 76 000. Flyttar 4500 kr.

Markus Andersson: Var kommer minskningen på 1000 kr från?

Hugo Klintbäck: Programansvarig, Meta, har gett 1000 kr mindre.

Sofia Ivers: Samma fråga.

Kevin Möller: Hur har utgifterna för skolavslutningen sett ut tidigare år?

Agnes Friis: De har legat nära 30 000 kr innan, vi har jämfört med lokalhyra och planerat att inte hamna på samma lokalhyra i år.

Alva Kellström: Månadens microlabb delar ni med ATU, hur ser dom på det?

Agnes Friis: Hälften av priserna vardera.

Styret, genom Agnes Kullberg, läser styrets yttrande. Att godkänna motionen i sin helhet. Yrkandet finns i dagordningen.

Diskussion:

Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?

JA

**Mötet godkänner motionen i sin helhet.**

### 8.2 Bildande av balkommitté, BALK

Motionärer, Josephine Maqtari, Lovisa Nilsson, Astrid Hansson, Clara Edholm, Freyja Bergholts och Clara Edlund, presenterar motionen. Motionen finns i dagordningen.

Styret, genom Beata Holmlid, läser styrets yttrande. Ändringsyrkandet står i dagordningen.

Frågor?

Markus Andersson: Vad innebär ändringen om fanbärare?

Styret: Vårt resonemang är att formuleringen "att ansvara för fanbärare" blir otydlig om det är kommittén som ska hålla i inval eller sektionens valberedning. Vi vill att sektionen ska ansvara för invalet.





Daniel Torbjörnsson: Då blir alltså fanbärarna två poster i kommittén?

Styret: Ja, precis.

Axel Andersson: Planen är att kommittén bildas på sektionmöte 4, då kommer kommittén för första gången väljas in nästa år på fjärde mötet?

Astrid Hansson: Ja, vi gör bara förarbete som arbetsgrupp, invalet gäller de som arrangerar vårbal nästa vår.

Beata Holmlid: Det står tydligt i motionen vad arbetsgruppens uppgift är.

Markus Andersson: Det står tydligt vad budgeten är men nu gör ni en äskning, hur funkar det?

Clara Edholm: Äskning vi lämnat in idag berör vårbalen vi arrangerar privat, budget vi visar gäller först nästa års balkommitté. Äskningen gäller bara detta års subventionering av biljetter.

Axel Andersson: Kan det uppstå problem med inval och nomineringar eftersom arbetsgruppen inte är invald? Förtydliga.

Markus Andersson: Detta är likt det vi gjorde för två år sen med Arkad. Arbetsgrupp först för att förenkla uppstarten.

Matilda Karlsson: Då berör detta kommande aspirationsperiod?

Styret: Ja.

Alva Kellström: Hur ser det ut på andra sektioner?

Clara Edholm: Det finns balkommittéer på andra sektioner, då är de i snitt 5 pers utan fanbärare.

Kommittéerna ansvarar även för kandidatmiddag.

Hilda Olin: De kombinerar ofta fanbäring med balkommitté.

Diskussion:

Markus Andersson: Bra förslag, bra att det involverar kandidatmiddagen så det inte blir mer arbete för Styret då intresset ofta är ljummet.

Kan vi gå vidare till beslut?

JA

Motionärer jämkar sig med Styrets ändringsyrkande.

Godkänna motionen utifrån Styrets ändringsyrkande?

JA

**Motionen godkänns utifrån ändringsyrkande.**

**Ajournerar mötet i 15 minuter från 18.30**

**Mötet öppnas igen 18.47**

## 9. Interpellationer

Inga interpellationer.

## 10. Äskningar

10.1 JA







JA, genom Alva Kellström, Majken Kvanta, Astrid Längsjö Olovsson och Sofia Ingvarsson, presenterar äskningen.

Styret, genom Agnes Kullberg, läser Styrets yttrande.

Styret understryker även att det är viktigt att detta inte blir en återkommande kostnad.

Frågor?

Axel Andersson: Vad är det för föreläsare som kommer?

JA, Majken Kvanta: Har kontaktat personer på GU och Sweco.

JA, Alva Kellström: Temat är periferi. Föreläsarna är tre olika kvinnor. Vi bjuder även på lunch.

Diskussion:

Gabriel Weber: Arkipelago har som uppgift att bjuda in föreläsare, då tar de betalt för denna tjänst. JA erbjuder ej marknadsföring och ska betala för tjänsten, men tycker att det kan bli konstigt när företagen får en faktura för en föreläsning när de en gång blev betalda.

Styret, Beata: Vi arbetar aktivt med att förtydliga och förändra vår arbetsmarknadspolicy, tillsammans med arkipelago m fl. Vi arbetar med detta för att det ska bli tydligt för alla.

JA, Alva Kellström: Vi har uttryckligen sagt till företagen, föreläsarna, att de inte får göra reklam.

Styret, Hugo: Styret förutsätter att de från till exempel Sweco inte ska göra reklam utan informera om sitt projekt, det har varit en dialog mellan JA och Styret för att detta ska vara tydligt mot företagen.

Clara Edholm: Inför mässan måste företagen betala för mässplats. Arkipelago fick direktiv att sektionen bestämt att ideella organisationer ska betala trots att de inte är vinstdrivna. Vi har reflekterat kring detta i samband med denna äskning.

Styret, Beata: Vi understryker att mässan är en marknadsföringsmöjlighet. Olika syften, olika lösningar.

Millie Skoglund: Företag har inte så bra koll, ska de vara med på mässan eller föreläsa, svårt att se helheten. Många oklarheter, hur gör man det tydligt för företagen. Vi vill inte tappa företag.

Alva Kellström: Vi har kontaktat specifika personer på Sweco, inte Sweco som företag, just för att det ska vara tydligt.

Styret, Alex: Detta ska finnas med i arbetsmarknadspolicyn så att detta är tydligt.

Millie Skoglund: Då blev det tydligare för oss i Arkipelago.

Kan vi gå till beslut?

JA

**Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.**

## 10.2 Vårbal

Motionärer, Josefine Maqtari, Astrid Hansson, Clara Edholm, Clara Edlund, Freya Bergholtz, Lovisa Nilsson presenterar äskningen.

(Förtydligande: Det är privatpersoner som äskar, inte arbetsgruppen för balkomité.)

Då äskningen kom in för sent har styret inget yttrande.





Frågor?

Daniel Torbjörnsson: Hur många antal platser kommer att finnas, hur många biljetter kommer säljas?

Clara Edholm: Vi har intresseanmälningar för 150, så vi kollar på lokal därefter. 100-200 st. Vi vill att så många som möjligt ska kunna gå.

Olof Bähr: Om ni måste prioritera på grund av många intresserade, prioriterar ni sektionens medlemmar?

Gruppen: ja

Sanna Hallqvist: Hur mycket skulle biljettpriset hamna på?

Josefine Maqtari: Omkring 400-600 kr.

Axel Andersson: Om det blir över pengar, vad gör ni med dem då?

Clara Edholm: Då får sektionen tillbaka pengarna.

Diskussion:

Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?

JA

**Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.**

**Ajournerar mötet i 2 minuter från 19.04**

**Mötet öppnas igen 19.06**

## 11. Ansvarsbefrielser

### 11.1 AMU 23

AMUs ordförande, Gianni Mauta, och kassör, Marlene Schwartz, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisor, Astrid Sandberg, yrkar på att inte ansvarsbefria då handlingar inte är fullgoda utan att ta upp igen till nästa sektionensmöte.

Frågor?

Inga frågor

Kan vi gå till beslut?

JA

Oklarheter uppstår och revisor Astrid Sandberg förtydligar.

Kan vi ansvarsbefria AMU23

NEJ





**Mötet beslutar att AMU'23 Gianni Mauta och Marlene Schwartz ansvarsbefrias ej.  
Skjuts upp till sektionsmöte 4.**

### 11.2 AØK

AØKs ordförande, Axel Andersson, och kassör, Lovisa Nilsson, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer, Erik Sundberg, yrkar på att ansvarsbefria.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut

JA

**Beslut: AØK 23 Axel Andersson och Lovisa Nilsson ansvarsbefrias.**

### 11.3 A6

A6s ordförande, Agnes Klang, och kassör, Linnea Johansson, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisor, Astrid Sandberg, yrkar på ansvarsbefrielse.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut

JA

**Beslut: A6 23 Agnes Klang och Linnea Johansson ansvarsbefrias.**

### 11.4 A-laget

A-lagets ordförande, Amanda Karlstam, och kassör, Hanna Dalos, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer, Erik Sundberg, yrkar på ansvarsbefrielse.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut

JA

**Beslut: A-laget 23 Amanda Karlstam och Hanna Dalos ansvarsbefrias.**





### 11.5 FotA

FotAs kassör, Astrid Längsjö Olovsson, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisor, Astrid Sandberg, yrkar på ansvarsbefrielse.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut

JA

**Beslut: FotA 23 Samuel Björkeström och Astrid Längsjö Olovsson ansvarsbefrias.**

**Adjungerar in Sebastian Mossling.**

### 11.6 PubA

PubAs ordförande, Sofia Ivers, och kassör, Linn El Haddad, presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer, Erik Sundberg, yrkar på ansvarsbefrielse.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?

JA

**Beslut: PubA'23 Sofia Ivers och Linn El Haddad ansvarsbefrias.**

**Mötet ajourneras i 10 minuter från 19.37**

**Mötet öppnas igen 19.49**

## 12. Verksamhetsplan och budget

### 12.1 AMU

AMU24s ordförande, Gianni Mauta, och kassör, Marlene Schwartz, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?





JA

**Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.**

### 12.2 AØK

AØKs ordförande, Alice Backlund, och kassör, Hjalmar Damberg, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?

JA

**Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.**

### 12.3 A6

A6s ordförande, Mathilda Erlandsson, och kassör, Kristalia Kostarelli, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?

JA

**Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.**

### 12.4 A-Laget

A-Lagets ordförande, Filip Lindblom, och kassör, Emil Thorén, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?

JA

**Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.**

### 12.5 FotA





FotAs ordförande, Febe Åkesson, och kassör, Noah Kurtsdotter Carcuac, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Daniel Torbjörnsson: Behöver ni utbildning för drönaren?

Noah Kurtsdotter Carcuac: Det är samma drönare.

Hilda Olin: Man behöver inte drönarkort men en utbildning som inte är lika dyr.

Kan vi gå till beslut?

JA

**Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.**

### 12.6 PubA

PubAs ordförande, Nelly Byström, och kassör, Jennifer Kvist, presenterar verksamhetsplan och budget.

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?

JA

**Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.**

**Mötet ajourneras kl. 20.10 till 20.23**

**Mötet återupptas kl 20:23**

### 13. Inval

SAMO Alfred Helander informerar angående inval likt tidigare under mötet.

### 13.1 Revisor

Styret, via Beata Holmlid, frågar om det finns några självnomineringar till revisor.

Linn El Haddad och Hanna Dalos självnominerar sig.

Frågor?

Jakob: Kommer ni och nästa val av revisorer kunna söka utskott också?

Hugo Klintbäck: Ja då kan dom söka annat också, förutom förtroendepost.

Kan mötet nominera Linn El Haddad och Hanna Dalos till revisor?

JA





Innan vi går till inval behöver vi enligt stadgar godkänna revisorerers arvode.

**Kan mötet godkänna arvodet på 800 kr?**

**JA**

Finns det någon mer som vill motnominera sig?

NEJ

Frågor?

Inga frågor.

Kan vi gå till inval?

JA

**Kan mötet välja in Linn El Haddad och Hanna Dalos till revisorer?**

**JA**

**Finner Linn El Haddad och Hanna Dalos invalda till revisorer.**

### 13.2 Arkad

Styret frågar om någon vill självnominera sig till ordförande i Arkad

Om ingen självnominerar sig, läggs kommitté på paus.

Caroline Tengblad självnominerar sig till ordförande och presenterar sig.

Frågor?

Inga frågor.

Är det mötets mening att nominera Caroline Tengblad till ordförande i Arkad 24?

JA

**Mötet ajourneras i 3 minuter till 20.40**

**Mötet återupptas 20.40**

### Kassör

Styret frågar om någon vill självnominera sig till kassör i Arkad

Ingen självnominerar sig.





**Detta innebär att Arkad läggs på paus. Vill man nominera sig till en förtroende- eller ledamotspost kontakta Styret och då återgår kommittén. Nästa års aspningsperiod för Arkad kommer fortfarande ske och då kan man söka Arkad på nytt.**

### 13.3 FikA

#### Ordförande

Styret frågar om det är någon som vill självnominera sig till ordförande i FikA.

Oskar Wahlbäck självnominerar och presenterar sig.

Frågor?

Henry Wu: Vad heter du?

Oskar Wahlbäck: Jag heter Oskar.

Alva Giöbel: Vilket är bästa fikat?

Oskar Wahlbäck: Chokladboll.

Är det mötets mening att nominera Oskar Wahlbäck till ordförande i FikA 24?

JA

#### Kassör

Styret frågar om det är någon som vill självnominera sig till kassör i FikA.

Eskil Håkansson självnominerar och presenterar sig.

Frågor?

Inga frågor.

Är det mötets mening att nominera Eskil Håkansson till kassör i FikA?

JA

#### Ledamotsposter

Styret frågar om det är någon som vill självnominera sig till ledamot i Fika.

Hilda Olin, Elsa Bolund(via Wilhelm Litsgård), Maja Feldt, Alma Hjertberg, Ida Carlsson självnominerar sig.

Självominerade presenterar sig.

Frågor?

Inga frågor

Kan mötet nominera Hilda Olin, Elsa Bolund (via Wilhelm Litsgård), Maja Feldt, Alma Hjertberg, Ida Carlsson till ledamotsposter i FikA?







JA

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

### **Inval ordförande och kassör**

Vill någon motnominera sig till ordförande i Fika?

NEJ

Frågor:

Jonathan Samuelsson: Hur ofta fika?

Oskar: Varje dag

Lovisa Adolphi: Du ska göra mackor till sektionensmötet hur många tomater

Oskar: En per macka

Klara Björnbäck: Pärlboll eller kokos

Oskar: Pärlboll

Aida Stenered: Vad tycker du om torkade aprikoser?

Oskar: Vill folk ha ska de vara kvar.

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

Är det mötets mening att välja in Oskar Wahlbäck till ordförande?

JA

### **Mötet väljer in Oskar Wahlbäck till ordförande i Fika 2024**

Vill någon motnominera sig till kassör i Fika?

NEJ

Frågor:

Elsa Sonderegger: Kanel eller kardemumma?

Eskil Håkonsson: Kanel är föredragen men rikedom finns i kardemumma. Man får göra båda.

Axel Andersson: Vad hände på grillkvällen?

Eskil Håkonsson: Mycket hände, den slutade kl.06

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

Är det mötets mening att välja in Eskil Håkonsson till kassör?

JA

### **Mötet väljer in Eskil Håkonsson till kassör i Fika 2024**

### **Inval ledamöter**

Vill någon motnominera sig till ledamotspost i fika?





NEJ

Frågor:

Elsa Sonderegger: Favorit fika-högtid?

Ida Carlsson: Fössta tossdan i mass

Maja Feldt: kladdkakans dag

Alma Hjertberg: kanelbullens dag

Hilda Olin: Fettisdagen

Wilhelm Litsgård: Kanelbullens

Hanna Dalos: Er favorit Wasa?

Gruppen: Tomato basil.

Axel Anderson: Pannkakstårta?

Ida Carlsson: Bra fråga.

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

Är det mötets mening att välja in Hilda Olin, Elsa Bolund(via Wilhelm Litsgård), Maja Feldt, Alma Hjertberg, Ida Carlsson till ledamotsposter i Fika?

JA

**Mötet väljer in Hilda Olin, Elsa Bolund, Maja Feldt, Alma Hjertberg, Ida Carlsson. till ledamotsposterna i Fika 2024**

**Mötet ajourneras i 10 minuter till 21.14**

**Mötet återupptas 21.14**

### 13.4 FlorA

#### Vakant post ledamot

Vill någon självnominera sig till den vakanta post flora?

NEJ

**Platsen lämnas vakant.**

#### Ordförande

Valberedningen presenterar sin nominering Nora Langeron till ordförande i FlorA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i FlorA.

Ingen motnominering.

Astrid Längsjö Olovsson presenterar Nora Langeron.

Frågor?

Alfred Helander: Vad tänker du att Noras plan för blomsterpelare är?





Astrid Hansson: Dom är trevliga.

Ludvig Borgenstam: Har du nån bakgrund i att diska betongblandare?

Astrid Hansson: Ja

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

Är det mötets mening att välja in Nora Langeron till ordförande?

JA

### **Mötet väljer in Nora Langeron till ordförande i Flora 2024**

#### **Kassör**

Valberedningen presenterar sin nominering Vera Fagerberg till kassör.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i FlorA.

Ingen motnominering.

Vera Fagerberg presenterar sig.

Frågor?

Alfred Helander: Gröna siffror eller gröna fingrar?

Vera Fagerberg: Gröna siffror.

Ludvig Borgenstam: Har du nån bakgrund i att ha död på krukväxter

Vera Fagerberg: Aa det har jag.

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

Är det mötets mening att välja in Vera Fagerberg till kassör?

JA

### **Mötet väljer in Vera Fagerberg till kassör i FlorA 2024.**

#### **Ledamotsposter**

Valberedningen presenterar sina nomineringar Disa Ahlstrand och Klara Björnbäck till ledamotsposter i FlorA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamot i FlorA.

Ingen motnominering.

Nominerade presenterar sig

Frågor?

Ludvig Borgenstam: Vet du var blomsterpelarna är någonstans?

Disa Ahlstrand: Nej, men jag kommer arbeta med det.





Alfred Helander: Cementblandare eller dryckesblandare

Klara Björnbäck: Sangria

Ludvig Borgenstam: Om du kunde byta liv med en växt för en dag vilken skulle du byta med och vad skulle du göra?

Klara Björnbäck: Oj, jättebra fråga. Ett grässtrå i slottskogen nära pingvinerna.

Alfred Helander: Sprite, cola eller fanta

Disa Ahlstrand: Alla

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

Är det mötets mening att välja in Disa Ahlstrand och Klara Björnbäck till ledamotsposter i FlorA?  
JA

### **Mötet väljer in Disa Ahlstrand och Klara Björnbäck i FlorA 2024**

#### **13.5 Rusta**

##### **Ordförande**

Valberedningen presenterar sin nominering Millie Skoglund till ordförande i RustA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ordförande i RustA.  
Ingen motnominering.

Millie Skoglund presenterar sig.

Frågor?

Matilda Karlsson: Hur skapar du spänning på ekot?

Millie: En tävling

Malin: Vilket är ditt bästa eko ljud?

Millie: *ljud OUUU*

Matilda: Dennis eller tennis

Millie: Dennis.

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

Är det mötets mening att välja in namn till ordförande?  
JA

### **Mötet väljer in Millie Skoglund till ordförande i RustA 2024**

##### **Kassör**

Valberedningen presenterar sin nominering Filippa Gullö till kassör.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till kassör i RustA.  
Ingen motnominering.





Filippa Gullö presenterar sig.

Frågor?

Malin Svensson: Om nåt händer med tältet, vad gör du då?

Filippa Gullö: Det mesta löser sig med silvertejp.

Ida Carlsson: Guld eller silver?

Filippa Gullö: Guld.

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

Är det mötets mening att välja in Filippa Gullö till kassör?

JA

### **Mötet väljer in Filippa Gullö till kassör i RustA 2024.**

#### **Ledamotsposter**

Valberedningen presenterar sina nomineringar Eskil Håkonsson, Iain Hermansson, Saga Mårdberg, Sanna Hallqvist, Märta Löfgren, Tilda Johansson, Alicia Bergsten, Axel Andersson och Mattias Johansson till ledamotsposter i RustA.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig till ledamot i RustA.

Ingen motnominering.

Nominerade presenterar sig

Frågor?

Daniel Torbjörnsson: Ölen man köper på systemet, bordershopen, eller den man brygger själv

Saga Mårdberg: Jag får inte handla på systemet än men den man gör själv?

Tuva Mastalir: Gilla eller kommentera?

Märta Löfgren: Gilla.

Ida Carlsson: Näcken, häcken eller båda?

Axel Andersson: Ingen kommentar.

Jakob Fajersson: Favoritstorlek på papper?

Mattias Johansson: A4

Mötet: utlåst eller inlås

Iain Hermansson: Fri.

Astrid Hansson: Häva Billys eller burgir?

Axel Andersson: Måste jag svara?

Agnes Kullberg: Mäta helst temp eller tid?

Mattias Johansson: Tempen.

Ida Jansson: Ett flak för mycket eller för lite?

Sanna Hallqvist: För mycket.

Josefine Maqtari: Vad sjunger du helst?





Alicia Bergsten: Armen i vinkeln blicken i skyn.

Jakob Fajersson: Vem är snabbast i en 100 meter sprint, Linton eller en polishund?

Axel Andersson: Linton, beroende på kaffeintag.

Ida Andersson: Kol eller gasol?

Eskil Håkansson: Kol.

Ida Jansson: Grillen eller sillen?

Tilda Johansson: Grillen.

Daniel Torbjörnsson: Lager, IPA, fulvin eller mjöd?

Iain Hermansson: IPA.

Agnes Kullberg: Vad gör du för att få bort en vinfläck?

Axel Andersson: Hjälper att vara rödklädd.

Inga fler frågor och vi går vidare till inval.

Är det mötets mening att välja in Eskil Håkansson, Iain Hermansson, Saga Mårdberg, Sanna Hallqvist, Märta Löfgren, Tilda Johansson, Alicia Bergsten, Axel Andersson och Mattias Johansson till ledamotsposter i RustA?

JA

**Mötet väljer in Eskil Håkansson, Iain Hermansson, Saga Mårdberg, Sanna Hallqvist, Märta Löfgren, Tilda Johansson, Alicia Bergsten, Axel Andersson och Mattias Johansson i RustA 2024**

## 14. Övriga frågor

### 14.1 HEMLIGT

AnollK presenterar meddelande.

### 14.2 ÖVRIGA ÖVRIGA FRÅGOR

Nyinvalida kom fram!

## 15. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 21.51





MÖTESSEKRETERARE

Namn Agnes Kullberg, A-styret

Underskrift Agnes Kullberg

Göteborg den 07-03-2024

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn Daniel Torbjörnsson

Underskrift Daniel Torbjörnsson

Göteborg den 07-03-2024

Namn Clara Edholm

Underskrift CE

Göteborg den 07-03-2024

